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متن پرسش

سلام: با توجه به سوال 22424 پس این روایت چه می شود: عنه صلى االله عليه و آله: الإيمانُ بالقَدَرِ

يُذهِبُ الهَمَّ و الحُزنَ .[كنز العمّال : 481.] پيامبر خدا صلى االله عليه و آله: ايمان به تقدير، غم و اندوه را

مى برد. پس اینجا قدر به معنای قضای حتمی الهی است؟ یا همه تقدیرات و قسمت ها را شامل می

شود؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: منظور آن است که وقتی بدانیم آنچه پیش آمده تقدیر الهی است؛ دیگر

جایی برای نگرانی نمی ماند. موفق باشید


